



Finding Santa with Nina AR filter competition

It's the most wonderful time of the year, we are waiting for Santa Claus coming to town to spread the joy and fun! But wait...it seems that he is missing! Christmas just can't be the same without him. Where's he hiding!? Please, come and find Santa with Nina Hospitality this Christmas, to discover the joy of the season along the way.

Dates

1 December 2023 00:00 to 25 December 2023 23:59 HKT

How to enter and win a prize

1. Follow at least one of Nina Hospitality's official IG accounts: @ninahoteltsuenwanwest, @ninahotelislandsouth, @ninahotelcausewaybay, @ninahotelkowlooneast, @ninapatisseriehk
- 2a. Go to Nina Hotel Tsuen Wan West's IG account, tap the filter button to open the "Finding Santa with Nina" filter, OR
- 2b. Open the camera in your IG story, swipe left at the bottom to "Browse effects", search for "Finding Santa with Nina".
3. Apply the filter and discover Santa. Move around your camera to interact with him.
4. Take a snapshot or video with Santa in a playful and creative way, post the story on your IG account, tag #findingsantawithnina, and at least one of Nina Hospitality's official IG accounts listed above.
5. The most fun and creative entries will win.

Prizes

1. 1,500,000 CCG Hearts Points (equivalent to the new flagship Smartphone 256GB) (1 prize)
2. 50,000 Asia Miles that is equivalent to two sets of round-trip economy class ticket from Hong Kong to Tokyo (Haneda or Narita Airport) (1 prize)
3. Suite Staycation at Nina Hotel Tsuen Wan West – one-night stay in Premier Suite with dinner buffet for two at Café Circles (1 prize)
4. Dyson Supersonic™ hair dryer in Ceramic Pop (1 prize)
5. Apple gift card valued at HK\$2,000 (1 prize)
6. Dinner buffet for two at Café Circles, Nina Hotel Tsuen Wan West (5 prizes)
7. Weekend brunch buffet for two at I-O-N Wong Chuk Hang, Nina Hotel Island South (5 prizes)
8. RITUALS "The Ritual of Mehr" Gift Set M (6 prizes)



9. Semi-buffet lunch for two at I-O-N Kwun Tong, Nina Hotel Kowloon East (5 prizes)
10. Nina Patisserie cash voucher valued at HK\$100 (10 prizes)
11. Nina Patisserie cash voucher valued at HK\$50 (20 prizes)

Terms and Conditions

1. "Finding Santa with Nina" AR filter competition ("the competition") is organised by Nina Hospitality.
2. Entry to the competition is open to any individual aged 18 years or above by the time of submission, and must have a valid Instagram account. Employees of Nina Hospitality are not eligible to enter.
3. All entries must be submitted within 00:00 on 1 December 2023 HKT to 23:59 on 25 December 2023 HKT). Entries received after the closing date will not be included. Nina Hospitality reserves the sole and absolute right to end the competition or any component thereof at any time, without giving prior notice or compensation in cash or in kind.
4. To be eligible to enter and win, participants must
 - Have a valid IG account that is set to be public;
 - Follow at least one of Nina Hospitality's official IG accounts: @ninahoteltsuenwanwest, @ninahotelislandsouth, @ninahotelcausewaybay, @ninahotelkwooneast, @ninapatisseriehk;
 - Share an IG story using the designated AR filter "Finding Santa with Nina";
 - Tag #FindingSantawithNina and at least one of Nina Hospitality's official IG accounts listed above;
 - Any entry failed to meet all requirements will be deemed invalid.
5. Each participant has to submit their entry in an original creative work that does not infringe the rights of any third party. Entries that contain prohibited or inappropriate content, or are otherwise in breach of these Terms and Conditions will not be eligible to win.
6. Multiple entries per participant is permitted, but each entry must be different and each participant can only win one prize.
7. Nina Hospitality accepts no responsibility for entries not successfully completed due to a technical fault, computer hardware or software failure, network or server failure of any kind.
8. This is a game of creativity and chance plays no part in determining the winners. Each entry will be individually judged based on the originality, creativity, and alignment with the spirit of the game.
9. The decision of Nina Hospitality is final and no correspondence will be entered into.
10. All winners will be contacted via Nina Hotel Tsuen Wan West's IG direct message (@ninahoteltsuenwanwest) by 10 January 2024.
11. If a winner does not respond to the message by 18:00 on 17 January 2024, they will forfeit their spot as a winner, and the next eligible participant will be selected.

12. Winners will be notified about the prize collection details, which include collection at Nina Hotel Tsuen Wan West or by mail postage, depending on the prize nature.
13. If the prize is to be collected at Nina Hotel Tsuen Wan West, the winner must collect it within the designated period of time, and show the staff of the winning notification message upon prize collection. Only original proof is accepted, no photocopies or screenshot of the notification message will be accepted. If any winner fails to do so, they will forfeit their spot as a winner, and the next eligible participant will be selected.
14. Any winner must agree to accept the prize in its current condition at time of collection. No returns or exchanges will be accepted.
15. All prizes are non-transferable and non-exchangeable for cash in kind.
16. Participants consent to Nina Hospitality of using their names, and entries in the event they are a winner in any media for an unlimited period without remuneration for the purpose of promoting Nina Hospitality.
17. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

About the prizes

18. All prizes in this competition includes:
 1. 1,500,000 CCG Hearts Points (equivalent to the new flagship Smartphone 256GB) (1 prize)
 2. 50,000 Asia Miles that is equivalent to two sets of round-trip economy class ticket from Hong Kong to Tokyo (Haneda or Narita Airport) (1 prize)
 3. Suite Staycation at Nina Hotel Tsuen Wan West – one-night stay in Premier Suite with dinner buffet for two at Café Circles (1 prize)
 4. Dyson Supersonic™ hair dryer in Ceramic Pop (1 prize)
 5. Apple gift card valued at HK\$2,000 (1 prize)
 6. Dinner buffet for two at Café Circles, Nina Hotel Tsuen Wan West (5 prizes)
 7. Weekend brunch buffet for two at I-O-N Wong Chuk Hang, Nina Hotel Island South (5 prizes)
 8. RITUALS “The Ritual of Mehr” Gift Set M (6 prizes)
 9. Semi-buffet lunch for two at I-O-N Kwun Tong, Nina Hotel Kowloon East (5 prizes)
 10. Nina Patisserie cash voucher valued at HK\$100 (10 prizes)
 11. Nina Patisserie cash voucher valued at HK\$50 (20 prizes)
19. The winner of the CCG Hearts points must contain a valid CCG Hearts membership in order to get the prize. Nina Hospitality will provide the winners’ CCG Hearts membership information, including surname, given name, membership number, and the number of CCG Hearts Points rewarded, if any, to CCG Hearts for the crediting of the points accordingly.



20. The winner of the Asia Miles prize must have an existing Cathay membership for the purpose of crediting Asia Miles.

21. Nina Hospitality will provide the winners' Cathay membership information, including surname, given name, membership number, and the number of Asia Miles rewarded, if any, to Asia Miles Limited for the crediting of the Asia Miles.

22. Suite Staycation at Nina Hotel Tsuen Wan West is subject to the room availability. The winner must contact hotel's reservations team (+852 2280 2898 or reservations.tww@ninahotelgroup.com) at least 2 days prior to the day of arrival.

23. All dining prizes at Café Circles, I-O-N Wong Chuk Hang and I-O-N Kwun Tong are subject to the restaurant availability. Advance reservations are required.

聖誕老人尋蹤 AR 濾鏡比賽

每年最令人期待的聖誕節又到了，我們都正等待著聖誕老人的到來，大派禮物與歡笑。咦，等一下，聖誕老人好像不見了！如心酒店集團邀請大家一起尋找聖誕老人，把他在佳節前找出來，盡情過一個滿載歡樂的聖誕節！

日期

香港時間 2023 年 12 月 1 日 00:00 至 2023 年 12 月 25 日 23:59

如何參加及贏取獎品？

1. 追蹤最少一個如心酒店集團官方 IG 帳號：
@ninahotelsuenwanwest, @ninahotelislandsouth, @ninahotelcausewaybay, @ninahotelkwooneast, @ninapatisseriehk)
- 2a. 到訪荃灣西如心酒店 IG 頁面，點選濾鏡圖示，開啟“Finding Santa”實境濾鏡; 或
- 2b. 於你的 IG 點選限時動態，並按「相機」。在畫面底部滑到最右邊的「瀏覽特效」，開啟特效庫，並尋找“Finding Santa with Nina”特效濾鏡
3. 套用濾鏡後，開始尋找聖誕老人吧！你可移動鏡頭去產生不同的動作及場景。
4. 為聖誕老人創作俏皮有趣的相片或影片，分享在你 IG 的限時動態中，加入「FindingSantawithNina」標籤，及須標註任何一間如心酒店的帳號。
5. 最有趣俏皮的作品將會勝出

獎品

1. 如心賞 1,500,000 會員積分 (可兌換全新 15 代智能旗艦手機 256GB) (1 份)
2. 50,000 亞洲萬里通里數，相當於香港來往東京成田或羽田機場之經濟客位機票 2 套 (1 份)
3. 荃灣西如心酒店尊尚套房雙人住宿一晚連 Café Circles 自助晚餐 (1 份)
4. Dyson Supersonic™ 風筒 HD15 炫彩粉霧拼色 (1 份)
5. Apple 禮品卡 (價值港幣\$2,000) (1 份)
6. 荃灣西如心酒店 Café Circles 雙人自助晚餐 (5 份)
7. 黃竹坑 I-O-N 雙人假日早午自助餐 (5 份)
8. RITUALS “The Ritual of Mehr, Gift Set M” 禮品套裝 (6 份)
9. 觀塘 I-O-N 雙人午市半自助餐 (5 份)
10. Nina Patisserie \$100 現金禮券 (10 份)
11. Nina Patisserie \$50 現金禮券 (20 份)

條款及細則

1. 聖誕老人尋蹤 AR 濾鏡比賽 (“比賽”) 為如心酒店集團舉辦。



NINA
HOSPITALITY

如心酒店集團

2. 所有參加者須於提交當日年滿 18 歲，並持有有效的 Instagram 帳號。如心酒店集團之員工不得參加是次活動，以示公允。
3. 所有作品必須於香港時間 2023 年 12 月 1 日 00:00 至 2023 年 12 月 25 日 23:59 提交，逾時將不獲受理。如心酒店集團保留隨時更改、延長、修改、終止及取消本比賽而不予通知，或不會作出任何形式之補償。
4. 參加者須符合以下條件方可機會贏取獎品：
 - 持有效並設定為公開的 Instagram 帳號。
 - 追蹤最少一個如心酒店集團官方 IG 帳號：[@ninahoteltsuenwanwest](#)、[@ninahotelislandsouth](#)、[@ninahotelcausewaybay](#)、[@ninahotelkowlooneast](#)、[@ninapatisseriehk](#)
 - 作品須使用指定 AR 濾鏡“Finding Santa with Nina”並分享至其 IG 限時動態。
 - 該分享之作品必須包括標籤“findingsantawithnina”及標記上述至少其中一個如心酒店集團官方 IG 帳號。
 - 如作品未能符合以上之全部條件，則會視為無效。
5. 參賽作品必須為原創，及不會侵犯任何第三者的任何權利 (包括知識產權、保密權或私隱權)。如有發現違規或不恰當之內容、或違反本比賽的任何條款及細則，將被取消參賽或得獎資格。
6. 每位參加者可提交多於一份作品，惟每位參加者最多只可獲一份獎品。
7. 任何因電腦故障、網絡等技術問題而引致參加者未能準時提交作品，如心酒店集團概不承擔任何責任。
8. 評審將因應每份作品的原創性、創意、及主題表達而決定是否獲獎。
9. 如心酒店集團保留是次比賽結果的最終決定權，參加者對是次比賽的任何決定，不得異議。
10. 所有得獎者將獲專人於 2024 年 1 月 10 日或之前，以荃灣西如心酒店官方 IG ([@ninahoteltsuenwanwest](#)) 私訊個別通知。
11. 如得獎者未能於 2024 年 1 月 17 日或之前回覆得獎訊息，則視為放棄；該禮品將順延到下一位具得獎資格的參加者。
12. 視乎獎品內容，得獎者將有專函通知領獎方式，包括於荃灣西如心酒店領取，或以郵遞寄出。
13. 如獎品須於荃灣西如心酒店領取，得獎者須於指定日期內前往領取，並出示獲獎訊息的正本；影印本或截圖將不獲接受。如得獎者未能於指定時間內領取禮品，亦視為放棄，該禮品將順延到下一位具得獎資格的參加者。
14. 獎品依實物為準，得獎者不得要求更改款式或其他獎品。
15. 所有獎品均不得轉讓或兌換現金。
16. 參加者一經提交作品並獲獎，即同意如心酒店集團在永久免收版稅的情況下，有權無限次及無條件使用其名字及作品，用於如心酒店集團的市場推廣活動。
17. 本條款與細則的中、英文本如有任何歧義，概以英文本為準。

有關獎項

18. 是次比賽獎品包括：
 1. 如心賞 1,500,000 會員積分 (可兌換全新 15 代智能旗艦手機 256GB) (1 份)
 2. 50,000「亞洲萬里通」里數，相當於香港來往東京成田或羽田機場之經濟客位機票兩套 (1 份)
 3. 荃灣西如心酒店尊尚套房雙人住宿一晚連 Café Circles 自助晚餐 (1 份)
 4. Dyson Supersonic™ 風筒 HD15 炫彩粉霧拼色 (1 份)



NINA
HOSPITALITY

如心酒店集團

5. Apple 港幣\$2,000 禮品卡 (1 份)
6. 荃灣西如心酒店 Café Circles 雙人自助晚餐 (5 份)
7. 黃竹坑 I-O-N 雙人假日早午自助餐 (5 份)
8. RITUALS “The Ritual of Mehr, Gift Set M” 禮品套裝 (6 份)
9. 觀塘 I-O-N 雙人午市半自助餐 (5 份)
10. Nina Patisserie \$100 現金禮券 (10 份)
11. Nina Patisserie \$50 現金禮券 (20 份)
19. 如心賞積分勝出者須持有有效之如心賞會籍以獲取有關積分。如心酒店集團將會轉交該得獎者之如心賞會員資料，包括姓氏、名字、會員號碼及所獲享之如心賞積分，予如心賞有關部門作存入積分之用。
20. 「亞洲萬里通」里數之得獎者必須持有有效之國泰會員會籍作存入里數之用。
21. 如心酒店集團將會轉交該得獎者之國泰會員資料，包括姓氏、名字、會員號碼及所獲享之里數，予亞洲萬里通有限公司作存入里數之用。
22. 荃灣西如心酒店住宿得獎者須於入住至少兩天前聯絡酒店訂房 (電話 +852 2280 2898 或電郵 reservations.tww@ninahotelgroup.com)，並視乎房間供應情況而定。
23. 所有於 Café Circles、黃竹坑 I-O-N 及觀塘 I-O-N 之餐飲獎品，得獎者須自行聯絡餐廳訂座，並視乎座位供應情況而定。